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Oœwiadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Donalda Tuska

Ze zdumieniem przyj¹³em informacjê, ¿e premier s¹siaduj¹cego z Polsk¹ niemieckiego landu Bran-
denburgia, Matthias Platzeck, wyrazi³ nadziejê, ¿e po katastrofie w Japonii polski rz¹d przemyœli swoje
plany dotycz¹ce budowy pierwszej elektrowni atomowej. Od nas ¿¹da siê ograniczenia emisji CO2, a na-
si zachodni s¹siedzi, wspólnie z Rosj¹, buduj¹ przeciwko nam gazoci¹g.

Czy nie nale¿y zatem rozwa¿yæ mo¿liwoœci wprowadzenia limitów w energetyce j¹drowej lub zbilan-
sowania jej z emisj¹ CO2? Kwestie szkodliwoœci i niebezpieczeñstwa s¹ kwestiami oczywistymi: siedem-
naœcie reaktorów na osiemdziesi¹t dwa miliony ludnoœci sprawia, ¿e u nas, proporcjonalnie, powinno
byæ oko³o oœmiu reaktorów na trzydzieœci osiem milionów ludnoœci. Niemieckie reaktory s¹ groŸne i bar-
dzo s³abo zabezpieczone. Nawet ma³ym samolotem mo¿na doprowadziæ do katastrofy. Artyku³ na stro-
nie internetowej http://www.dw-world.de/dw/article/0,,5923523,00.html jest bardzo niepokoj¹cy.
Od 1965 r. reaktory niemieckie mia³y ponad piêæ tysiêcy piêæset usterek.

S¹dzê, ¿e polski rz¹d i parlament powinny podj¹æ stanowcze kroki dyplomatyczne w tej sprawie!
Jest to kluczowe dla bezpieczeñstwa i ¿ycia Polaków!
Czy dla wszystkich polskich obywateli zabezpieczono p³yn Lugola?

Witold Idczak




